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BRM.0002.1.2018       
 

Protokół Nr  I /18 
z I sesji Rady Miejskiej w Rynie 

odbytej w dniu 21 listopada 2018 roku 
 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  w 
godz.15:00 do 16:55.    

 
 
W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Jarosław Filipek 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
      -     Radca Prawny   - Teresa Dąbrowska 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy  
   
     Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Rynie. 
2. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczeń o wyborze. 
3. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Rynie. 
4. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 
6. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta i Gminy Ryn. 
 
 
Ad. 1 Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Rynie. 
 
Otwarcia I Sesji Rady Miejskiej w Rynie, zwołanej przez Komisarza Wyborczego w Olsztynie, 
dokonała najstarsza wiekiem radna Pani Jolanta Kołakowska. 
W sesji uczestniczy 14 radnych. 
 

Ad.2 Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczeń      
         o wyborze. 
 
Przewodnicząca Obrad  - Pani Jolanta Kołakowska – poinformowała, że zaświadczenia o wyborze 
zostały przesłane radnym za pośrednictwem poczty. 
 
Ad.3 Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Rynie. 

Pani Jolanta Kołakowska – najstarsza wiekiem radna – poinformowała, że art. 23a. ustawy o 
samorządzie gminnym stanowi, że przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają 
ślubowanie: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 
- ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i 
wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: «Tak mi dopomóż 
Bóg.» 
Najstarsza wiekiem radna Pani Jolanta Kołakowska  odczytała rotę ślubowania następującej treści: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 
Następnie prowadząca obrady wyczytywała kolejno radnych, którzy powstając złożyli ślubowanie. 
Ślubowanie złożyli wszyscy radni  ( 14 osób ). 
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Ad.4 Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad - stwierdziła prawomocność obrad. W sesji 
uczestniczyło 14 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad - przedstawiła porządek sesji : 

1.Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Rynie. 

2.Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczeń o wyborze. 

3.Złożenia ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Rynie. 

4.Stwierdzenie prawomocności obrad. (quorum). 

        5.Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 

6.Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta i Gminy Ryn. 

 

Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad - zapytała o propozycje zmian do przedstawionego 

porządku. 

 

Pan J. Brant wniósł o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowe punkty: 

„ 7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 
      a/ przyjęcie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
     b/ wybór Komisji Skrutacyjnej  ( 3 osoby) 
     c/ zgłaszanie kandydatur 
     d/ przeprowadzenie tajnego głosowania, przedstawienie protokółu Komisji Skrutacyjnej 
     e/ uchwała stwierdzająca wybór . 
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg,Wniosków i Petycji .    
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg,Wniosków i Petycji. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady oraz ich składów osobowych. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady. 
15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie posiedzenia.” 
 

Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad – poddała pod głosowanie porządek obrad  z 

zaproponowaną zmianą. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania radni jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem porządku 

obrad ze zmianą,  w obecności 14 radnych. 

 

Ad.5 Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 

Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad – zaproponowała przyjęcie następującego regulaminu 
głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej: 
„1.Przewodniczący obrad zapewnia tajność głosowania poprzez zainstalowane na sali kabiny do 
głosowania  i wyposażenie komisji skrutacyjnej w podręczną urnę do wrzucania głosów. 
2. Głosowanie tajne przeprowadza komisja skrutacyjna wybrana spośród radnych, składająca się z 
trzech osób z wyłonionym spośród siebie przewodniczącym.  
3. Komisja skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśnia  sposób głosowania i 
przeprowadza je, wyczytując radnych z listy  obecności.  
4. W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart opatrzonych pieczęcią  rady.  
5. Nazwiska umieszcza się na kartach  - w kolejności alfabetycznej. 
6. Przy nazwisku kandydata którego się popiera ( w kratce ) stawia się znak:  „X” . 
7 W przypadku zgłoszenia jednego kandydata głosuje się stawiając znak „X „ w kratce oznaczonej    
słowem  „ TAK”  lub „ NIE” . 
8. W przypadku umieszczenia na karcie więcej niż jednego znaku „X” lub  nie umieszczenia znaku   
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„X” przy żadnym nazwisku głos jest nieważny. 
9. Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji.  
10.Po przeliczeniu głosów przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytuje protokół, podając wynik  
głosowania.  
11.Karty z oddanymi głosami i protokół głosowania stanowią załącznik do  protokołu sesji.” 

  
Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad – poddała pod głosowanie powyższy regulamin. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych 
opowiedziała się za przyjęciem powyższego regulaminu,. 
 
Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad – poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji 
Skrutacyjnej. 
 
1/ Pani  Elza Fitza zgłosiła Panią Małgorzatę Jabłońską. 
2/ Pani Małgorzata Jabłońska zgłosiła Panią Joannę Kryńską – Cieśla. 
3/ Pan Andrzej Zacharczyk zgłosił Panią Martę Owczarek. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Wszystkie zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. 
 
1/ Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad – poddała pod głosowanie kandydaturę  
    Pani Małgorzaty Jabłońskiej. 
    Za powyższą kandydaturą głosowało 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny wstrzymał się  
    od głosu ( M. Jabłońska). 
2/ Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad – poddała pod głosowanie kandydaturę  
    Pani Joanny Kryńskiej – Cieśla. 
    Za powyższą kandydaturą głosowało 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny wstrzymał się  
    od głosu ( J. Kryńska- Cieśla). 
3/ Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad – poddała pod głosowanie kandydaturę  
    Pani Marty Owczarek. 
    Za powyższą kandydaturą głosowało 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny wstrzymał się  
    od głosu ( M. Owczarek). 
 
Wobec powyższego w skład Komisji Skrutacyjnej weszła: 
1/ Pani Małgorzata Jabłońska 
2/ Pani Joanna Kryńska - Cieśla 
3/ Pani Marta Owczarek. 
 
Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad – poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Pani J. Kołakowska zgłosiła kandydaturę Pana Juliusza Branta, który wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad –  zarządziła 10 minutową przerwę w obradach w  celu 
przygotowania kart do głosowania. 
 
Po przerwie: 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Joanna Kryńska – Cieśla  przypomniała zasadę 
głosowania. Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.  
 
 
Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad –  zarządziła przerwę w obradach celem przeliczenia 
głosów. 
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Po przerwie, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Joanna Kryńska – Cieśla  odczytała protokół 
z przeprowadzonego tajnego głosowania, w wyniku którego :  Pan Juliusz Brant otrzymał 11 głosów. 

 
Wobec powyższego Przewodniczącym Rady Miejskiej został wybrany Pan Juliusz Brant, który 
uzyskał 11 głosów tj. bezwzględną większość. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej, karty z głosowania – stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego 
protokółu. 
 
Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad –  odczytała treść uchwały stwierdzającej wybór 
Przewodniczącego Rady Miejskiej.  
 
Uchwała Nr I/1/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie stanowi załącznik nr 
4 do niniejszego protokółu. 
 
Pani J. Kołakowska - Przewodnicząca Obrad – przekazała prowadzenie dalszej części obrad 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Rynie - Panu Juliuszowi Brant. 
 
                                                                                       
                                                                                            Przewodnicząca Obrad 
 
                                                                                             Jolanta Kołakowska         
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Juliusz Brant podziękował  za zaufanie i oddane głosy.  
 
Ad. 6 Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta i Gminy Ryn. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Juliusz Brant  poprosił  – Pana Jarosława Filipka Burmistrza 
Miasta i Gminy Ryn o złożenie ślubowania. 
 
Pan Jarosław Filipek –  Burmistrz Miasta i Gminy Ryn - złożył ślubowanie następującej treści: 

„  Obejmując urząd Burmistrza Miasta i Gminy Ryn,  
uroczyście ślubuję, 

       że dochowam wierności prawu,  
a powierzony  mi  urząd sprawować będę  

 tylko dla dobra   
          publicznego i pomyślności  mieszkańców  

   miasta  i  gminy. 
Tak mi dopomóż Bóg .”  

 
Pan Jarosław Filipek –  Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – podziękował swojej rodzinie: żonie, córce, 
synowi i synowej, którzy go bardzo wspierali. Przypomniał, że pracował w Urzędzie Miasta i Gminy 
Ryn. Burmistrzem, który przyjmował go wtedy do pracy był Pan Józef Naruszewicz i  za jego kadencji 
pracował 6 lat. Kolejnym Burmistrzem była, tu obecna, Pani Lidia Ina Należyty i za jej czteroletniej 
kadencji zdobywał doświadczenie w samorządzie. Pracował również dwa lata z Panem Józefem 
Karpińskim, nieobecnym na dzisiejszej sesji. Podkreśli, że miał okazję obserwować pracę trzech 
Burmistrzów, od których mógł czerpać i wiedzę i doświadczenie. Ma nadzieję, że wykorzysta to w 
swojej pracy. Nie przypuszczał, że będzie tu na tym miejscu, nigdy tego nie planował. Żona była 
przeciwko temu, żeby  startował, ale w konsekwencji wspierała go w wyborach.  
Podkreślił, że w sesji uczestniczy były Sekretarz Gminy Pan Stanisław Dąbrowski, z którym miał 
przyjemność pracować. Bardzo spokojny i cierpliwy człowiek, którego nigdy nie miał okazji widzieć go 
wzburzonym.  Pan S. Dąbrowski zawsze służył radą, zawsze służył pomocą. Jest wzorem do 
naśladowania.  
Dodał, że w sesji uczestniczy też Pani Sekretarz Barbara Kowalska, która zakończyła już swoją 
pracę. Podziękował wszystkim za współpracę.  
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Podkreślił, że nie zapomni o swoim programie wyborczym i zrobi wszystko, aby go realizować na tyle 
ile to będzie możliwe. Podziękował wszystkim bardzo serdecznie, w tym bratu i bratowej. 
Zapewnił, że złożone ślubowanie nie będzie tylko pustym słowem.  
 
Pani M. Kaczorowska złożyła Panu J. Filipkowi gratulacje z okazji wyboru na Burmistrza Miasta i 
Gminy Ryn . 
  
Pani L. I. Należyty złożyła gratulacje i stwierdziła, że to wielka przyjemność, gdy wychowankowie 
obejmują urzędy.  
 
Pan S. Bojarski poinformował, że jest związany z samorządem już 46 lat. W związku z tym, że minął 
już okres jego 58 letniego pożycia małżeńskiego, dlatego wspólnie z żoną podjęli decyzję, że z okazji 
100 rocznicy Niepodległości Polski i wyboru Pana Jarosława Filipka na Burmistrza, postanowili 
przekazać na ręce Burmistrza godło Polski. Pan S. Bojarski złożył również gratulacje wszystkim 
radnym i wyraził nadzieję, że radni zrealizują swoje programy wyborcze dla dobra mieszkańców 
naszej gminy, naszego miasta.  
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – podziękował za życzenia w imieniu wszystkich 
radnych. 
 
Pani M. Kaczorowska przekazała gratulacje nowo wybranej Radzie Miejskiej. 
 
Pan Jarosław Filipek –  Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – podziękował Pani M. Kaczorowskiej, która 
jest bardzo ważną osobą w jego życiu, bo dzięki niej żyje. 
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przekazała wszystkim radnym oraz nowo wybranemu 
Burmistrzowi Panu J. Filipkowi gratulacje od byłego Burmistrza Pana J. Karpińskiego, który nie mógł 
przybyć na dzisiejszą sesję. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – zarządził 10 minutową przerwę o obradach. 
 
 
Ad. 7  Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 
      a/ przyjęcie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – zaproponował regulamin, który został przyjęty przez 
Radę podczas wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej –  odczytał treść regulaminu. 
 b/ wybór Komisji Skrutacyjnej   
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – zaproponował tą samą Komisję Skrutacyjną, która 
przeprowadzała wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej i poddał pod głosowanie powyższą 
propozycję. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
opowiedziała się za wyborem Komisji Skrutacyjnej w składzie: 1/ Pani Małgorzata Jabłońska 2/ Pani 
Joanna Kryńska – Cieśla 3/ Pani Marta Owczarek. 
 
c/ zgłaszanie kandydatur 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – zgłosił kandydaturę Pani Jolanty Kołakowskiej, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
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Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej –   zarządził 10 minutową przerwę w obradach w  celu 
przygotowania kart do głosowania. 
 
Po przerwie: 
 
     d/ przeprowadzenie tajnego głosowania, przedstawienie protokółu Komisji Skrutacyjnej 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Joanna Kryńska – Cieśla  przypomniała zasadę 
głosowania. Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.  
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej –   zarządził  przerwę w obradach celem przeliczenia 
głosów. 
 
Po przerwie: 
  
Po przerwie, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Joanna Kryńska – Cieśla  odczytała protokół 
z przeprowadzonego tajnego głosowania, w wyniku którego Pani Jolanta Kołakowska otrzymała 12 
głosów. Wobec powyższego została wybrana Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Rynie. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej, karty z głosowania – stanowią załączniki nr 5 i 6 do niniejszego 
protokółu. 
 
   e/ uchwała stwierdzająca wybór  
 
Pani J. Brant –  Przewodniczący Rady Miejskiej - odczytał treść uchwały stwierdzającej wybór 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  
 
Uchwała Nr I/2/18 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie - stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
Ad. 8  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
 
Pani J. Brant –  Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił o zgłaszanie kandydatur do składu Komisji 
Rewizyjnej. 
 
1/ Pani J. Kołakowska zgłosiła kandydaturę Pana Władysława Nowikowskiego, który wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
2/ Pani E. Fitza zgłosiła kandydaturę Pana Ireneusza Nieckarza, który wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
3/ Pani J. Kryńska – Cieśla zgłosiła kandydaturę Pani Marty Owczarek, która wyraziła zgodę na 
kandydowanie. 
 
4/ Pan J. Brant zgłosił kandydaturę Pana Romana Szewczyka, który  nie wyraził zgody na 
kandydowanie. 
 
5/ Pani M. Owczarek zgłosiła kandydaturę Pana Andrzeja Zacharczyka, który wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
6/ Pan J. Brant zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Cybula, który  nie wyraził zgody na 
kandydowanie. 
 
7/ Pan I. Nieckarz zgłosił kandydaturę Pani Elzy Fitza, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
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Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej w składzie: 1/ Władysław Nowikowski 2/ Ireneusz Nieckarz 3/ Marta 
Owczarek 4/ Andrzej Zacharczyk 5/ Elza Fitza. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, 
opowiedziała się za powołaniem Komisji Rewizyjnej w  wyżej wymienionym składzie. 
Uchwała Nr I/3/18 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej - stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Pani J. Brant –  Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.     
 
Pani J. Brant –  Przewodniczący Rady Miejskiej – zgłosił kandydaturę Pana Ireneusza Nieckarza, 
który wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej - Pana Ireneusza Nieckarza . 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska większością głosów opowiedziała się za 
podjęciem powyższej uchwały. Za – opowiedziało się 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny – 
wstrzymał się od głosu ( Pan I.  Nieckarz ). 
Uchwała Nr I/4/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej - stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokółu. 

 
Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Pani J. Brant –  Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
 
1/ Pan W. Nowikowski zgłosił kandydaturę Pani Marty Owczarek, która  wyraziła zgodę na 
kandydowanie. 
 
2/ Pan Z. Biziewski zgłosił kandydaturę Pana Władysława Nowikowskiego, który  wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
 
3/ Pani E. Fitza zgłosiła kandydaturę Pana Andrzeja Zacharczyka, który  wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
4/ Pan J. Brant zgłosił kandydaturę Pana Romana Szewczyka, który nie  wyraził zgody na 
kandydowanie. 
 
5/  Pan J. Brant zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Jarosza, który nie  wyraził zgody na 
kandydowanie. 
 
6/  Pan J. Brant zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Cybula, który nie  wyraził zgody na 
kandydowanie. 
 
7/ Pani M. Jabłońska zgłosiła kandydaturę Pani Joanny Kryńskiej- Cieśla , która wyraziła zgodę 
na kandydowanie. 
 
8/ Pani M. Owczarek zgłosiła kandydaturę Pani Beaty Bojarskiej, która  wyraziła zgodę na 
kandydowanie. 
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9/ Pan W. Nowikowski zgłosił kandydaturę Pana Ireneusza Nieckarza, który  wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
Pan J. Brant poinformował, że na 5 miejsc jest 6 chętnych do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W 
związku z tym zwrócił się do Radcy Prawnego Pani T. Dąbrowskiej  z zapytaniem o sposób 
głosowania. 
 
Pani T. Dąbrowska – Radca Prawny – odpowiedziała, że w takiej sytuacji należy głosować odrębnie 
każdą kandydaturę. Dodała, że gdyby było 5 kandydatur wtedy można by było głosować en bloc. 
Przypomniała, że zgodnie ze Statutem Gminy Radny może być członkiem tylko dwóch komisji. 
 
Pan J. Brant zapytał, czy może ktoś z radnych chce zrezygnować z kandydowania do komisji. 
 
Pani J. Kryńska – Cieśla poprosiła o wykreślenie jej kandydatury. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w składzie: 1/ Marta Owczarek 2/ Władysław 
Nowikowski 3/ Andrzej Zacharczyk 4/ Beata Bojarska 5/ Ireneusz Nieckarz. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, 
opowiedziała się za podjęciem powyższej uchwały. 
Uchwała Nr I/5/18 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - stanowi załącznik nr 10 
do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg,Wniosków i 
            Petycji .    
 
Pani J. Brant –  Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
 
Pan W. Nowikowski zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Zacharczyka , który  wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg,Wniosków i Petycji  - Pana A. Zacharczyka . 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska większością głosów opowiedziała się za 
podjęciem powyższej uchwały. Za – opowiedziało się 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny – 
wstrzymał się od głosu ( Pan A. Zacharczyk ). 
Uchwała Nr I/6/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg,Wniosków i Petycji  - stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg,Wniosków  
           i Petycji. 
 
Pani J. Brant –  Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
 
Pan A. Zacharczyk zgłosił kandydaturę Pana Władysława Nowikowskiego , który  wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg,Wniosków i Petycji  - Pana W. Nowikowskiego . 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska większością głosów opowiedziała się za 
podjęciem powyższej uchwały. Za – opowiedziało się 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny – 
wstrzymał się od głosu ( Pan W. Nowikowski ). 
Uchwała Nr I/7/18 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg,Wniosków i Petycji  - 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady oraz ich składów 
osobowych. 
 
Pani J. Brant –  Przewodniczący Rady Miejskiej – zarządził przerwę w obradach celem 
zadeklarowania się radnych do pracy w poszczególnych komisjach rady. 
 
Po przerwie: 
 
Pani J. Brant –  Przewodniczący Rady Miejskiej -  zgodnie ze złożonymi deklaracjami radnych, 
przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady oraz ich składów osobowych : 
 

1.  Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki  w składzie: 
1) Krzysztof      Cybul          
2) Roman         Szewczyk                
3) Jolanta         Kołakowska             
4) Krzysztof     Jarosz             
5) Beata           Bojarska           

 
2. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  w składzie: 

1) Krzysztof      Cybul                        
2) Joanna         Kryńska - Cieśla       
3) Małgorzata  Jabłońska       
4) Roman         Szewczyk      
5) Zbigniew      Biziewski 
6) Elza             Fitza 
7) Jolanta         Kołakowska            

        
     3. Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia w składzie: 

1)  Joanna         Kryńska - Cieśla       
2)  Małgorzata  Jabłońska       
3)  Zbigniew      Biziewski 
4)  Juliusz         Brant 
5)  Krzysztof     Jarosz 

 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
powołania stałych Komisji Rady oraz ich składów osobowych. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska , jednogłośnie w obecności 14 radnych, 
opowiedziała się za podjęciem powyższej uchwały. 
 
Uchwała Nr I/8/18 w sprawie powołania stałych Komisji Rady oraz ich składów osobowych stanowi  
załącznik  nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
 
 
Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczących Komisji. 
 
1/ Pani M. Owczarek zgłosiła kandydaturę Pani Beaty Bojarskiej na Przewodniczącą Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki. Pani Beata Bojarska wyraziła zgodę na 
kandydowanie. 
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2/ Pani J. Kołakowska zgłosiła kandydaturę Pani Elzy Fitza na Przewodniczącą Komisja Oświaty, 
Kultury i Sportu.Pani Elza Fitza wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
3/ Pan A. Zacharczyk zgłosił kandydaturę Pani J. Kryńskiej – Cieśla na Przewodniczącą Komisji  
Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia. Pani J. Kryńska – Cieśla wyraziła zgodę 
na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczących stałych Komisji Rady  :  
1/  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów Rolnictwa i Turystyki -  Pani Beata 
Bojarska. 
 
2/  Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – Pani  Elza Fitza. 
 
3/  Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw  Scjalnych i Zdrowia -  Pani Joanna 
Kryńską – Cieśla. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska , jednogłośnie w obecności 14 radnych, 
opowiedziała się za podjęciem powyższej uchwały. 
 
Uchwała Nr I/9/18 w sprawie  wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady stanowi - 
załącznik  nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.15 Sprawy różne. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej –  
1/ przypomniał Radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych w terminie 30 dni od złożenia 
ślubowania tj. do 21 grudnia br., według stanu na dzień składania oświadczenia. 
2/ przekazał Radnym serdeczne gratulacje z okazji wyboru na Radnego przesłane przez Pana 
Andrzeja Maciejewskiego – Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, Przewodniczącego Komisji 
Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG –  
1/ odczytał informację  Urzędu Skarbowego ; znak 2807-SKA.4006.643.2018r. z 5.11.2018r.; o 
analizie oświadczeń majątkowych według stanu na 31.12.2017r. – Pana J. Leczyckiego i Pana 
K.Cybula - pismo stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
2/ odczytał informację  Urzędu Skarbowego ; znak 2807-SKA.4006.644.2018r. z 5.11.2018r.; o 
analizie oświadczeń majątkowych  – Pani R. Radziulewicz i Pana K. Cybula - pismo stanowi załącznik 
nr 16 do niniejszego protokółu. 
      
 
Ad.16  Zamknięcie posiedzenia. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Juliusz Brant 
zamknął I sesję Rady Miejskiej w Rynie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 
Bożena Dybała                                                                         Juliusz Brant 
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